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در سالن کنفرانس فرمانداری  تبریز برگزار شد

نخستین جلسه شورای تربیت بدنی و ورزش شهرستان تبریز 
ورزش  و  بدنی  تربیت  شورای  جلسه  اولین 
و  سیاسی  معاون  حضور  با  تبریز  شهرستان 
اجتماعی فرمانداری و رئیس اداره ورزش و جوانان 

شهرستان تبریز برگزار شد.
به گزارش امید محمد زاده خبرنگار روزنامه اتحاد 
ملت  از تبریز، اولین جلسه شورای تربیت بدنی 
و ورزش شهرستان تبریز با حضور بهمن قلی پور 
ابراهیم  فرمانداری،  اجتماعی  و  سیاسی  معاون 
دوچرخه  المللی  بین  تور  عالی  مشاور  فیروزی 
سواری ایران _ آذربایجان، مهدی نوائی رئیس اداره 
ورزش و جوانان شهرستان تبریز و روسای هیات 
اجرایی  های  دستگاه  نمایندگان  و  ورزشی  های 
استان و شهرستان تبریز روز شنبه سوم خرداد ماه 
۱۴۰۴ در سالن کنفرانس فرمانداری  تبریز برگزار 

شد.
تسلیت  ضمن  نوائی  مهدی  جلسه  ابتدای 
بابت  تبریک  همچنین  و  خدمت  شهدا  سالگرد 
سالروز آزادسازی خرمشهر، یاد و خاطره شهدای 
هشت سال دفاع مقدس را گرامی داشته و افزود: 
ورزش شهرستان  و  بدنی  تربیت  جلسه شورای 
تبریز، در سه بخش  برگزاری سی و هفتمین دوره 
تور بین المللی دوچرخه سواری ایران _ آذربایجان، 
بررسی و برنامه ریزی در خصوص اوقات فراغت 
دانش آموزان در فصل تابستان و بررسی و واکاوی 
شهریه ورزشی اماکن ورزشی انجام خواهد گرفت.

تبریز  جوانان شهرستان  و  ورزش  اداره  رئیس 
اذعان داشت: نظارت بر قیمت ها و شهریه های 
اماکن ورزشی در سطح شهرستان تبریز است باید 
به جد دنبال شود تا ورزش به یک وسیله لوکس 
تبدیل نشود. وی با اشاره به تنها آیتم سطح بندی 
اماکن ورزشی اضافه کرد: بهره مندی از امکانات 
و تجهیزات ورزشی در سالن های ورزشی ملاک 

و  باشد  می  ورزشی  اماکن  بندی  درجه  تعیین 
و  خودسرانه  ورزشی  اماکن  از  برخی  متاسفانه 
بدون رعایت سقف شهریه ورزشی، هزینه ورود 
ورزشکاران به سالن های ورزشی خود را چند برابر 

قیمت مصوبه قرار داده اند.
اماکن  تمامی  قانون  طبق  شد:  یادآور  نوائی 
واگذار  خصوصی  بخش  به  باید  دولتی  ورزشی 
و  بوده  قانون خلاف  این  از  تمکین  و عدم  شود 
دستگاه های نظارتی در این موارد ورود کرده و 
برخورد قانونی انجام خواهند داد. نوائی توضیح 
داد: دستگاه های دولتی در صورت واگذاری اماکن 
ورزشی خود به بخش خصوصی باید با هماهنگی 
اداره ورزش و جوانان شهرستان تبریز انجام دهند 
تا بخش خصوصی مذکور از حیث دارا بودن پروانه 
فعالیت ورزشی این واگذاری صورت بپذیرد. وی در 
پایان تصریح کرد: در بحث قیمت گذاری شهریه 
اماکن ورزشی باید این موضوع را در نظر داشته 
پرورشی،  حوزه  در  ما  ورزشی  سطح  که  باشیم 
ورزش  مقوله  و  باشد  می  همگانی  و  آموزشی 
می  استثنا  موضوع  این  از  ای  حرفه  و  قهرمانی 
باشد. ابراهیم فیروزی نیز با اشاره به برگزاری سی 
و هفتمین دوره تور بین المللی دوچرخه سواری 
ایران _ آذربایجان به میزبانی سه استان آذربایجان 
شرقی، آذربایجان غربی و اردبیل افزود: این دوره 
از تور از ششم لغایت دهم خرداد ماه جاری در 
پنج مرحله برگزار خواهد شد. مشاور عالی تور بین 
المللی دوچرخه سواری ایران _ آذربایجان عنوان 
کرد: مراسم افتتاحیه تور روز دوشنبه پنجم خرداد 
از ساعت ۱۹ لغایت ۲۱ در پارک ائل گولی تبریز 
با حضور مسئولین کشوری و استانی و همچنین 

معرفی تیم های حاضر در تور برگزار خواهد شد.
دوچرخه  تور  برگزاری  در  مهم  مسائل  از  وی 

تور  از  مردم  استقبال  به  المللی  بین  سواری 
مدیریت  و  تور  امنیت  تامین  سواری،  دوچرخه 
از تمامی  یادآور شد:  تور اشاره کرده و  برگزاری 
ارگان های دخیل در امر برگزاری سی و هفتمین 
 _ ایران  سواری  دوچرخه  المللی  بین  تور  دوره 
زیرساخت  تامین  و  همکاری  انتظار  آذربایجان 
ها و هماهنگی های لازم را داریم. فیروزی اظهار 
کرد: سعی و تلاش مان این است که درجه تور 
بین المللی دوچرخه سواری ایران _ آذربایجان را 

افزایش دهیم.
ورزش  هیئت  رئیس  سهرابی  معصوم  میر 

اینکه سال گذشته ۴۳۰  بیان  با  استان  همگانی 
هزار شهروند از ورزش شهرداری تبریز بهره مند 
تعیین  در خصوص  کرد:  هاطرنشان  بود،  شده 
هزینه ورودیه سالن های ورزشی اگر هیات های 
ورزشی خودشان شهریه ورزشی را بی رویه افزایش 
دهند دیگر نباید هیچ انتظاری از بخش خصوصی 
داشته باشیم. مدیرعامل سازمان ورزش شهرداری 
تبریز اضافه کرد: امسال نیز با ۱۰ هیات ورزشی 
در ترم تابستان همکاری خواهیم کرد و به دنبال 
این هدف هستیم تا ورزش را از کالای لوکس بودن 

خارج کنیم.

تبریز-امید محمدزاده- خبرنگار روزنامه اتحاد ملت
جوانان  و  ورزش  مدیرکل  مقصودی  حبیب 
اظهار  خبرنگاران  از  جمعی  در  شرقی  آذربایجان 
سواری  دوچرخه  تور  دوره  داشت:  سی وهفتمین 
سال  خرداد  یازدهم  تا  ششم  از  ایران-آذربایجان، 
جاری توسط اداره کل ورزش وجوانان آذربایجان شرقی 
و تحت نظارت فدراسیون جهانی دوچرخه سواری 
)UCI( به میزبانی آذربایجان شرقی، آذربایجان غربی 

و اردبیل برگزار خواهد شد.
بیان  مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی 
کرد: پس از پایان تور، مشکلات و نواقصات یا حتی 
موفقیت ها را چک  می کنیم و برای دوره بعدی برنامه 
پس  است،  حرفه ای  نیمه  ما  تور  می کنیم.  ریزی 
مطمئن باشید زحمات زیادی برای رسیدن به این 
مرحله، کشیده شده است. تور ایران-آذربایجان جزو 
مدال های افتخار آذربایجان شرقی است و برای هر 

دوره از این تور زحمات زیادی کشیده شده است.  
ورزشگاه  چمن  تعویض  خصوص  در  افزود:  وی 
تعویض  مراحل  کرد:  اظهار  تبریز  )ره(  یادگارامام 
چمن ورزشگاه یادگارامام )ره( طی روزهای سه شنبه 
و چهارشنبه هفته جاری آغاز می شود و چمن این 
ورزشگاه به ورزشگاه تختی تبریز انتقال داده خواهد 
شد. وی ادامه داد: استاندار تأکید داشته از بهترین 
از  مختلفی  گروه های  شود.  استفاده  ایران  چمن 
کشورهای مختلف آمده و برنامه خود را ارائه داده اند 
و اداره کل ورزش و جوانان این برنامه ها را جمع بندی 

کرده و پس از ارائه نهایی، کار آغاز می شود.
باشگاه  فروپاشی  علت  گفت:  مقصودی 
این  از صنعت بود و  ماشین سازی، فاصله ورزش 
است  مشهود  کاملا  استان  ورزش  در  بزرگ  خلع 
و باید صنعت را پای کار بیاوریم. وی  در رابطه با 
احیای تیم ماشین سازی گفت: ماشین سازی به احیا 

نیاز دارد. این موضوع دغدغه مسئولان استانی  و 
به ویژه هیات فوتبال استان است. همه در تلاش 
اساسی  فکری  هم  دست  به  دست  که  هستیم 
انجام بدهیم. درخواست  این موضوع  با  در رابطه 
می کنیم که بعد از تور دوچرخه سواری جلسه ای با 
حضور مسئولین استان، نسبت به احیای تیم ماشین 

سازی برگزار کنیم.
وی گفت: در هفته های اخیر ۱۰ هزار متر مربی 
افزایش  از طریق زحمات شهرداری  ورزشی  سرانه 
نیازمند هستیم  اتفاق  این  به  ما  پیدا کرده است. 
باشیم. وی در  این روند  ادامه  امیدواریم شاهد  و 
خصوص نگرانی ها در رابطه با عدم برگزاری بازی های 
تیم والیبال مس سونگون در لیگ برتر با توجه به غیر 
استاندارد بودن سالن خانه والیبال گفت: امکانات 
برتر  لیگ  های  بازی  برگزاری  برای  افزاری  سخت 

والیبال داریم و جای نگرانی نیست.

از تسهیلات صندوق اعتباری هنر در سال ۱۴۰۴  هنرمندان استان بوشهر 
بهرمند می گردند.

به گزارش  اتحاد ملت به نقل از روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان بوشهر ، محمد حسین زندویان سرپرست این اداره کل، معرفی 
هنرمندان به بانک  عامل، جهت پرداخت تسهیلات و همچنین بهره مندی آنان 
از مزایای صندوق اعتباری هنر را از اولویت های مجموعه در سال ۱۴۰۴ دانست.

وی در توضیح این فرایند گفت:  از ابتدای تیرماه امسال هنرمندان متقاضی 
وام در سه ماهه اول سال ۱۴۰۴ جهت دریافت وام به صندوق اعتباری هنر 
معرفی می شوند  و در ماه های بعدی نیز، تقاضا جهت ثبت و معرفی در نوبت 

های بعدی سال ۱۴۰۴ پذیرفته خواهد شد . وی همچنین در خصوص شرایط 
حقوقی این تسهیلات تصریح کرد :  داشتن حساب در بانک رسالت ،داشتن 
کد ثنا و خط تلفن مطابق با کد ملی برای وام گیرنده و ضامن از جمله شرایط 
اخذ وام می باشد.  محمد حسین زندویان افزود: عضویت در صندوق اعتباری 
هنر سه ساله است  که با ارائه عملکرد مستمر ، این دوره قابل تمدید می باشد. 
همچنین استفاده از بیمه تامین اجتماعی، بیمه تکمیلی، برخورداری از هنر کارت 

و تسهیلات خرد از جمله مزایای صندوق هنر می باشد.
موسیقی،  نمایش،  سینما،  های  عرصه  فعالان  که  است  گفتن  شایان 
نویسندگان، شاعران، فعالان مد و لباس ،  فعالان قرآن و عترت و روزنامه نگاران 

می توانند در صورت داشتن شرایط مندرج در آیین نامه صندوق اعتباری هنر ؛ 
عضو این نهاد حمایتی فرهنگ و هنر شوند.

سی وهفتمین دوره تور دوچرخه سواری ایران-آذربایجان تحت نظارت فدراسیون جهانی دوچرخه سواری )UCI( برگزار می شود

مدیرعامل سازمان ورزش 
شهرداری تبریز: امسال نیز 
با 10 هیات ورزشی در ترم 
تابستان همکاری خواهیم 
کرد و به دنبال این هدف 

هستیم تا ورزش را از کالای 
لوکس بودن خارج کنیم

میانبُر اقتصاد جهانی
به قلم: علی جوانمردی

اوراق بهادار یکی از مهمترین ابزارها در اقتصاد جهانی است که به عنوان پلُی 
بین سرمایه گذاران و نهادهای نیازمند سرمایه عمل می کند. اوراق بهادار دارایی های 
قابل معامله ای هستند که عملکرد بازارهای مالی را تسهیل می کنند و فرصت هایی 

را برای سرمایه گذاری و مدیریت ریسک ارائه می دهند.
 تشکیل بازار مالی با اصلاحات اقتصادی و حقوقی و ایجاد زیرساخت های بازار 
امکان پذیر است. ظهور مکانیسمی که تبدیل پس انداز به سرمایه گذاری را در 
زمانی که سرمایه گذاری و مشارکت توسط افراد مختلف انجام می شود، تضمین 

کند، به یک امر فوری تبدیل می شود.
سوالات متداول درباره کارکردهای بازار اوراق بهادار

بازار اوراق بهادار پل ارتباطی بین سرمایه گذار و شرکت هاست که در ازای تأمین 
بودجه لازم، راه هایی را برای سرمایه گذاران فراهم می کند تا بازده سرمایه گذاری 
خود را کسب کنند. این بازار شامل تمام اشکال ابزارهای مالی مانند سهام، اوراق 
قرضه و مشتقات آن می شود و تمام اینها ابزارهایی هستند که برای اهداف مختلف 
اقتصادی استفاده می شوند. بازارها در بورس ها و همچنین در بازارهای فرابورس به 

صورت کنترل شده اما باز، فعالیت می کنند.
بازار اوراق بهادار را می توان بازاری تعریف کرد که در آن سهام، اوراق قرضه 
و حتی مشتقات ابزارهای مالی خرید و فروش می شوند. نگرش بازار مربوط به 
اوراق بهادار شامل شناخت روندهای بازار، عملکرد شرکت ها و مدیریت ریسک 
است. برخی از ابزارهای مورد استفاده برای پیش بینی حرکات قیمت شامل تحلیل 
تکنیکال، نمودارهای سهام و شاخص های بازار است. استراتژی های مختلفی مانند 

معاملات روزانه، معاملات نوسانی و معاملات آپشن وجود دارد.
وجوه  جدید،  بهادار  اوراق  انتشار  با  شرکت ها  که  است  بازاری  اولیه،  بازار 
را جمع آوری می کنند. و بازار ثانویه، بازاری است که اوراق بهادار موجود بین 

سرمایه گذاران معامله می شود.
بازار اوراق بهادار بازار بسیار بزرگی است و شامل انواع ابزارها و مؤسسات مالی 

است که امکان معامله را فراهم می کنند.
بورس اوراق بهادار یکی از پلتفرم های سازمان یافته ای است که در آن ها اوراق 
بهادار  اوراق  بورس  شامل  آن  از  نمونه هایی  می شوند.  فروش  و  خرید  بهادار 
نیویورک NYSE، یکی از بزرگترین بورس های اوراق بهادار در جهان، و بورس اوراق 

بهادار بمبئی BSE، که قدیمی ترین بورس اوراق بهادار در آسیا است، می باشد.
بازار اوراق بهادار دولتی هم شامل اوراق بهاداری است که توسط دولت منتشر 
می شود، از جمله اوراق خزانه، اوراق قرضه دولتی و اوراق قرضه شاخص تورم که 
در جهان معتبرند. صندوق های قابل معامله در بورس شامل اوراق بهادار قابل 
معامله، نقدینگی ارائه می دهند و هسته اصلی هر سبد سرمایه گذاری را تشکیل 

می دهند.
بازار مالی و عناصر آن با انجام این وظیفه، امکان توزیع مجدد مؤثر منابع 
سرمایه بین افراد و فعالان اقتصادی را فراهم می کند. بازار مالی نقش مهمی در 
احیای بخش واقعی بعنوان محل عبور جریان نقدی در اقتصاد، به موازات سیستم 
بانکی، ایفا می کند. علی الخصوص وجود مشکل هدایت درآمدهای نفتی به سایر 

بخش ها، اهمیت ویژه ای برای توسعه بازار مالی کشور ایجاد می کند. 
تشکیل موفقیت آمیز بازار مالی از طریق ایجاد زیرساخت های بازار از طریق 
بخش های  مهم ترین  از  یکی  است.  امکان پذیر  قانونی  و  اقتصادی  اصلاحات 
زیرساخت ایجاد شده، بازار اوراق بهادار است. بازار اوراق بهادار یکی از مهم ترین 
گزینه ها، در کنار بودجه دولت و سیستم بانکی است. این امر توزیع مجدد منابع 
مالی بین بخش ها و حوزه های مختلف اقتصاد را به شیوه های مطلوب و سودآور، 

به نفع توسعه پویای تولید، فراهم می کند.

یادداشت

آگهی تجدید مناقصه عمومی
شهر  سطح  معابر  آسفالت  عمومی  مناقصه  تجدید 
از  ریجاب به شماره مناقصه ۲۰۰۴۰۰۵۲۴۸۰۰۰۰۰۴ را 

طریق سامانه ستاد برگزار نماید.
کلیه مراحل برگزاری مناقصه و بازگشایی پاکت ها از 

طریق درگاه سامانه فوق الذکر انجام خواهد شد.
تاریخ انتشار مناقصه در سامانه: ۱۴۰۴/۰۳/۰۵

مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه: ۱۴۰۴/۰۳/۱۲
زمان بازگشایی پاکت: ۱۴۰۴/۰۳/۲۵

روابط عمومی شهرداری و شورای اسلامی شهر ریجاب کد ش-۱۴

آگهی جذب پیمانکار
جذب پیمانکار خدمات حفاظت و مراقبت )نگهبانی( 
برج مسکونی در غرب تهران از کلیه ی شرکت 
های معتبر و دارای مجوز رسمی فعالیت در حوزه ی 
حفاظت و مراقبت )نگهبانی( دعوت می شود جهت 
دریافت اسناد مناقصه و ارائه ی پیشنهاد قیمت ، از 
تاریخ ۵ خرداد تا تاریخ ۸ خرداد از ساعت ۸ الی 
۱7 با شماره ی ۰9۱9۰7۱6۱۲۳ و ۰۲۱۴۸۸۱۸7۳۴ 

تماس حاصل فرمایید.
کد س-م-6

آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده شرکت 
کیما اکسیربن الوند )سهامی خاص(

به شماره ثبت 6۰9۴۵۰ به شناسه ملی ۱۴۰۱۲۰۱9۳۸۲

بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت کیمیا اکسیربن الوند 
تا در جلسه مجمع  )سهامی خاص( دعوت بعمل می آید 
عمومی فوق العاده که در ساعت ۱۱:۰۰ مورخه ۱۴۰۴/۰۳/۱۸ 
بهم  حضور  گردد  می  تشکیل  شرکت  قانونی  محل  در 

رسانید. 
دستور جلسه:

۱- انحلال شرکت
۲- تعیین مدیر تصفیه

۳- سایر موضوعان که از اختیارات مجمع می باشد.
هیئت مدیره کد ب-م-۵

آگهی دعوت سهامداران شرکت فنی مهندسی 
سطح گستران الوند سهامی خاص

ثبت شده به شماره ۱۲۳۸ و شناسه ملی ۱۰9۸۰۲97۰7۳

جهت تشکیل مجمع عمومی عادی )نوبت دوم(
نظر به اینکه مجمع عمومی عادی سالیانه مورخ ۱۴۰۴/۰۳/۰۳ شرکت به 
حد نصاب لازم نرسید بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت دعوت می 
شود در جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه )نوبت دوم( که در ساعت 
۱۰:۰۰ صبح مورخ ۱۴۰۴/۰۳/۲۵ در آدرس محل شرکت گلپایگان خیابان 
مسجد جامع روبروی سیدالسادات کد پستی ۸77۱۸7۵۴۱۵ تشکیل 

می گردد حضور بهم رسانید.
دستور جلسه:

۱-انتخاب اعضای هئیت مدیره
۲-انتخاب بازرسین

با سپاس فراوان:هئیت مدیره شرکت کد س-م-۸

مدیر عامل گروه فولاد مبارکه در بازدید میدانی از پروژه انتقال آب از 
دریای عمان گفت: آب دریای عمان به زودی به فولاد مبارکه می رسد. 

سعید زرندی روز چهارشنبه ۳۱ اردیبهشت ماه ۱۴۰۴، به همراه جمعی از 
معاونان و مدیران فولاد مبارکه از روند اجرایی پروژه انتقال آب دریای عمان 
به اصفهان بازدید و بر تسریع در اجرا و اهمیت بهره برداری هرچه سریع تر 

این پروژه تأکید کرد.
وی ضمن قدردانی از تلاش همه عوامل اجرایی این پروژه تصریح کرد: 
اجرای پروژه انتقال آب از دریای عمان به استان اصفهان، جزو اولویت های 
گروه فولاد مبارکه است و ما نیز وعده داده بودیم که هرچه سریع تر به 

سرانجام برسد.
مدیرعامل گروه فولاد مبارکه در تشریح میزان پیشرفت این پروژه ادامه 
داد: خط شمالی انتقال آب به پالایشگاه اصفهان متصل و ۱۳۵ کیلومتر 
از خط ۱۶۸ کیلومتری جنوبی آن نیز لوله گذاری و عمده حفاری های لازم 
انجام شده است. با به انجام رسیدن فرایندهای فعلی، امیدواریم تا تابستان 
سال جاری، شاهد اتصال کامل خط انتقال آب دریای عمان به فولاد مبارکه 
باشیم. این در حالی است که مذاکراتی با تأمین کننده آب در خط واسکو 

صورت گرفته و قرارداد اولیه انجام و آبگیری آغاز شده است.
فراهم کردن فرصت برای استفاده دیگر صنایع از ظرفیت مازاد آب انتقالی 

دریای عمان
که  توسعه  هفتم  برنامه  قانون  به  توجه  با  کرد:  خاطرنشان  زرندی 
شرکت های صنعتی را ملزم به خودتأمینی آب کرده است، در حال فراهم 
کردن فرصتی هستیم تا دیگر صنایع نیز بتوانند از ظرفیت مازاد آب انتقالی 
دریای عمان بهره مند شوند. آب انتقالی از دریای عمان فقط برای مصارف 
صنعتی استان اصفهان پیش بینی شده که بخشی از آن برای شرکت های 

بزرگ و بخش دیگر نیز برای سایر صنایع در نظر گرفته شده است.
وی با اشاره به تعهدات فولاد مبارکه در زمینه برداشت آب صنعتی خود 
از زاینده رود، گفت: فولاد مبارکه طبق برنامه ریزی های خود، در تابستان 
امسال برداشت آب از حوضه آبریز زاینده رود را به نزدیک صفر می رساند و 
تقریباً از رودخانه بی نیاز خواهد شد. اجرای این پروژه بزرگ، کمک به حفظ 
آب رودخانه زاینده رود و عمل به وعده ای است که به مردم اصفهان داده 
بودیم و امیدواریم با زمان بندی و تزریق مالی لازم از سوی فولاد مبارکه و 

سایر سهام داران، پروژه انتقال آب از دریای عمان سریعاً به نتیجه برسد.

مدیرعامل گروه فولاد مبارکه در بازدید میدانی از پروژه انتقال آب از دریای عمان:

گام بلند فولاد مبارکه در خوداتکایی آبی با پروژه انتقال آب از عمان

کد ا-ص- ۱


